



<p>1) The candidate must have high morals, integrity, honesty, and credibility.</p> <p>2) No decision issued by the CMA council against the candidate involving any manipulation with shares of listed companies or behaviours of deception and fraud.</p> <p>3) The candidate has not been convicted of dishonesty, declared bankrupt, entered into arrangements or reconciliation with his creditors, or is incompetent for board membership pursuant to any law or instructions in force in the Kingdom.</p> <p>4) The candidate is not a member of the boards of more than five (5) joint stock companies at the same time.</p> <p>5) The candidate is not a government employee.</p> <p>6) The candidate is complying with the provisions of the applicable laws, regulations and instructions.</p> <p>7) Diversification of academic qualification and work experience, and giving priority to candidates with the appropriate skills for membership of the Board.</p> <p>8) The number of independent members must not be less than one third of the board members.</p> <p>9) For independent director, there must be no cases conflicting with independency.</p>	<p>(1) أن يتمتع المرشح بالأخلاق والاستقامة والأمانة والمصداقية.</p> <p>(2) أن لا يكون قد صدر ضده أي قرار من مجلس إدارة هيئة السوق المالية يتعلق بأي تلاعب في أسهم الشركات المدرجة أو سلوكيات تنطوي على التضليل والاحتيال.</p> <p>(3) ألا يكون المرشح قد سبق إدانته بجريمة مخلة بالشرف والأمانة، أو حكم بإفلاسه أو أجرى ترتيبات أو صلحاً مع دائنيه أو غير صالح لعضوية المجلس وفقاً لأي نظام أو تعليمات سارية في المملكة.</p> <p>(4) ألا يكون المرشح عضواً في مجالس إدارات أكثر من خمس (5) شركات مساهمة في وقت واحد.</p> <p>(5) ألا يكون المرشح موظفاً حكومياً.</p> <p>(6) أن يكون ملتزماً بأحكام الأنظمة واللوائح والتعليمات السارية.</p> <p>(7) مراعاة التنوع في التأهيل العلمي والخبرة العملية ومنح الأولوية في الترشيح للاحتياجات المطلوبة من أصحاب المهارات المناسبة لعضوية مجلس الإدارة.</p> <p>(8) ألا يقل عدد الأعضاء المستقلين عن ثلث أعضاء المجلس.</p> <p>(9) في حالة العضو المستقل، يجب ألا تتوافر في العضو المستقل أي من الحالات التي تنافي الاستقلالية.</p> <p>(10) أن يمثل عضو مجلس الإدارة جميع المساهمين، وأن يلتزم بما يحقق مصلحة الشركة عموماً وليس ما يحقق مصالح المجموعة التي يمثلها أو التي صوتت على تعيينه في مجلس الإدارة .</p> <p>(11) أن يلتزم بمبادئ الصدق والأمانة والولاء والعناية والاهتمام بمصالح الشركة والمساهمين وتقديمها على مصلحته الشخصية، ويدخل في ذلك،</p>	<p>معايير الترشح</p> <p>Candidacy requirements</p>
--	--	--



الأندلس العقارية
Alandalus Property

10)The Board member must represent all shareholders, and act for the best interest of the company in general and not to that of the group he represents or that voted to appoint him at the board.

11)The candidate must observe the principles of honesty, integrity, loyalty, care and concern for the interests of the company and shareholders and must give priority to the company's interests over his personal interest.

12)The candidate must have professional competency with experience, knowledge, skill and independency, to enable him to carry out his duties efficiently and competently. He must particularly have leadership skills, competence, ability to guide, financial knowledge, and good health.

-When electing members of the Board, the General Assembly must take into account, the recommendations of the Remuneration and Nominations Committee and the availability of personal and professional features necessary to effectively perform their duties in accordance with the above.

(Alandalus Property Board membership policies, standards and procedures attached)

على وجه الخصوص الصدق والولاء والعناية والاهتمام.

12) أن يكون من ذوي الكفاية المهنية ممن تتوافر فيهم الخبرة والمعرفة والمهارة والاستقلال اللازم، بما يمكنه من ممارسة مهامه بكفاءة واقتدار، ويراعى أن يتوافر فيه على وجه الخصوص القدرة على القيادة والكفاءة والقدرة على التوجيه والمعرفة المالية واللياقة الصحية.

- وعلى الجمعية العامة أن تراعي عند انتخاب أعضاء مجلس الإدارة توصيات لجنة المكافآت والترشيحات وتوافر المقومات الشخصية والمهنية اللازمة لأداء مهامهم بشكل فعال وفق لما ورد أعلاه.

(مرفق لائحة سياسات ومعايير وإجراءات العضوية في مجلس إدارة شركة الأندلس العقارية)